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Tweeduizend eenentwintig…

Wanneer je het jaartal van vorig jaar voluit schrijft, lijkt het nog langer. En het was al zo’n lang jaar: 
het tweede jaar op rij waarin corona onze mooie vereniging stevig parten speelde. Zowel op de atle-
tiekbaan, in de gymzalen, in het bos als in het clubhuis. Prins Hendrik zou echter Prins Hendrik niet 
zijn, wanneer ook aan het eind van 2021 de blik niet optimistisch naar de toekomst is gericht, om te 
beginnen naar 2022. Dit jaarverslag zet het jaar waaraan gelukkig een eind kwam nog eens op een 
rijtje, vanuit allerlei invalshoeken.

Wij wensen u opnieuw veel leesplezier!
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De hoop dat we na het coronajaar 2020 weer ons normale leven zouden kunnen oppakken is helaas geen 
bewaarheid geworden. Het effect daarvan hebben we allemaal gemerkt, omdat we opnieuw te maken 

kregen met beperkingen ten aanzien van het gezamenlijk sporten en bewegen, maar ook ten aanzien van 
het gebruik van het clubhuis, de accommodaties en de doorgang van toonaangevende evenementen. 

Als gevolg van dit alles is het ledental enigszins aan 
het teruglopen. Daar staat tegenover dat de Vughtse 
Sportclub Prins Hendrik financieel gezond is, onder 
andere door de ontvangen overheidssteun. Daar-
naast hebben we een nieuw jong Algemeen Bestuur 
mogen verwelkomen en is de eerste Paralympische 
medaille binnen de vereniging een feit. Al met al is 
2021 echter toch het tweede opeenvolgende ‘anders 
dan anders’ jaar.

Complimenten
Deze terugblik op 2021 wil ik graag beginnen met 
iedereen van harte te bedanken voor het begrip dat 
we onder andere omstandigheden onze doelen als ver-
eniging hebben moeten zien te verwezenlijken. Niet 
alles kon doorgaan vanwege de coronamaatregelen, 
die dan weer streng, dan weer minder streng van aard 
waren. Dank jullie wel als leden dat jullie de vereni-

ging trouw zijn gebleven. Dank jullie wel trainers dat 
jullie vaak onder lastige omstandigheden het sport- en 
beweegaanbod bij de leden hebben gebracht. Dank 
jullie wel aan alle andere vrijwilligers en medewer-
kers die ervoor gezorgd hebben dat de accommodatie 
(inclusief clubhuis) er nog steeds op en top bij ligt, dat 
de evenementen die wél konden plaatsvinden ook een 
mooi verloop konden hebben en dat de financiële – en 
ledenadministratie op orde is. Met het Free Run Park  
is er ook nog een mooie uitbreiding van de accom-
modatie gerealiseerd. Dank aan iedereen die hieraan 
heeft bijgedragen.

Sportieve prestaties
In dit jaarverslag van leden voor leden lezen jullie in 
verdere hoofdstukken over de mooie prestaties die 
er ook in 2021 weer zijn geleverd. Er vielen prima 
prestaties te noteren bij jeugdwedstrijden, zowel bij 

Algemeen Bestuur

Anders dan anders
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atletiek als gymnastiek, maar ook tijdens nationale 
kampioenschappen atletiek voor junioren, senioren 
en masters. Ook special sport heeft zich verder ont-
wikkeld en mag in Brabant als toonaangevend wor-
den beschouwd. Kers op de taart vormde natuurlijk 
de bronzen medaille van Kimberly Alkemade op de 
Paralympische Spelen 2020, in 2021 in Tokio.

Bestuurlijke ontwikkelingen
Het Gymnastiekbestuur kenmerkte zich in 2021 door 
stabiliteit in bezetting. Het Atletiek en Loopsport-
bestuur (ALB) en het Algemeen Bestuur kregen een 
nieuwe voltallige bezetting.
In de Algemene Ledenvergadering van juni 2021 
nam de vereniging afscheid van Rien van Haperen als 
voorzitter. Hiermee kwam een einde aan zijn derde 
periode als voorzitter. Als waardering daarvoor heeft 
de vereniging hem benoemd tot erevoorzitter. Dat 
betekent dat de vereniging nu twee erevoorzitters 
kent. Rob Janssen viel deze eer al eerder te beurt. Het 
valt zeer te prijzen dat beiden zich nog steeds zeer 
actief inzetten voor de vereniging.

Op het moment dat Max Verstappen als eerste Neder-
landse wereldkampioen Formule 1 werd afgevlagd 
werd Ron Peddemors benoemd tot voorzitter van de 
Vughtse Sportclub Prins Hendrik. Dat was op 12-12-
2021. Ron maakte al enige jaren deel uit van het 
Algemeen Bestuur. 

Eind december 2021 bestond het Algemeen Bestuur 
uit de volgende leden: Ron Peddemors (voorzitter), 
Maret Oomen (secretaris, portefeuille HRM), Philip 
Blumendal (penningmeester, portefeuille exploitatie 
accommodatie en relatie met Stichting Accommoda-
tie), Rob Stevens (portefeuille gymnastiekzaken), Stan 
Geertman (portefeuille ALB-zaken), Jos van Schijndel 

(algemeen), Heleen Kortbeek (portefeuille sponsoring, 
contactpersoon medische commissie en jongeren-
comité) en Anna Kitslaar (portefeuille vrijwilligers, 
contactpersoon clubhuiscommissie).

Inhoudelijke speerpunten
Zoals eerder opgemerkt heeft 2021 vooral in het teken 
gestaan van het opnieuw inrichten van het Atletiek 
en Loopsportbestuur en het Algemeen Bestuur. Het 
Algemeen Bestuur heeft zich daarnaast gericht op 
verbetering van de interne en externe communicatie 
(denk daarbij aan de nieuwsberichten van de bestuur-
derstafels en aan communicatiestrategie en -plan), het 
inrichten van kwartiermakerschap voor de te werven 
verenigingsmanager en het geven van een aanzet tot 
het formuleren van een HRM-strategie. 
 
Constructieve samenwerking
De terugblik wil ik graag eindigen zoals ik deze ben 
begonnen. Namelijk door mijn dank en waardering 
uit te spreken aan de beide landelijke bonden waar-
bij we zijn aangesloten, aan de gemeenten Vught en 
‘s-Hertogenbosch, aan onze vereniging gelieerde 
stichtingen en aan onze sponsoren, waarmee we ook 
in 2021 zeer constructief hebben 
kunnen samenwerken.

Ron Peddemors
Voorzitter Vughtse Sportclub 
Prins Hendrik
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Ledenontwikkeling atletiek, special sports en wandel- en loopsport
31/12/2020 M V Totaal
Loopsport 307 254 561

Pupillen 90 84 174

Atletiek Junioren 90 106 196

Atletiek Senioren 98 68 166

Special + RB 13 11 24

NW/Wandel 24 130 154

31/12/2020 1275

31/12/2021 M V Totaal
Loopsport 287 240 527

Pupillen 82 91 173

Atletiek Junioren 82 91 173

Atletiek Senioren 100 64 164

Special + RB 18 17 35

NW/Wandel 28 125 153

31/12/2021 1225

Ledenontwikkeling gym

Afdeling Jongens Meisjes Mannen Vrouwen Totaal
Gym 1-1-2021 205 220 34 38 497

Gym 1-1-2022 148 193 30 37 408

Verschil -57 -27 -4 -1 -89
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Ook in 2021 heeft corona een impact gehad op de 
inkomsten van Prins Hendrik. Enerzijds zien we een 
forse terugloop in contributie. Dit is te verklaren door 
de tegemoetkoming die we in het eerste kwartaal 
hebben gegeven aan alle leden. Daarnaast zien we 
dat het aantal leden teruggelopen is, mede door het 
beperkte sportaanbod. Uiteraard blijven de inkom-
sten ook achter, doordat er beperkt wedstrijden zijn 
georganiseerd en het clubhuis diverse periodes dicht of 
beperkt toegankelijk was. Een welkome meevaller zijn 
de hogere inkomsten door de Grote Clubactie. Een 
compliment aan alle leden die zoveel moeite gestoken 
hebben in het verkopen van de loten. Tevens heeft 
Prins Hendrik diverse malen een beroep gedaan op 
de regelingen vanuit de gemeente en het Rijk voor 
financiële steun. Dankzij deze steun is het verlies 
beperkt gebleven. 
 
Het beeld aan de kostenzijde is dat het niveau van de 
trainerskosten zich heeft hersteld. Dat komt doordat 
met de ervaring van 2020 er meer sportaanbod is 
geweest tijdens de diverse lockdowns en er een hoger 
fiscaal plafond is voor de vrijwilligersvergoeding. 
Gelukkig is een aantal posten lager uitgevallen dan 
begroot doordat er minder gebruik van gemaakt is 
(clubhuis) of doordat de verhuurder minder in reke-
ning gebracht heeft (huurkosten). Tegelijkertijd heb-
ben we in 2021 nog geen gebruik gemaakt van een 
verenigingsmanager. 

Toelichting

Financiële resultaten
2021 was wederom een bijzonder jaar, sterk afwijkend van de jaren vóór 2020. Desondanks hebben 
we het jaar afgesloten met een positief resultaat van 500 euro, dankzij het laten vrijvallen van de co-

ronavoorziening, die we in het jaarverslag van 2019 hadden opgenomen.

 
2022
De vooruitzichten zijn gelukkig weer een stuk beter. 
We zien het aantal leden stabiliseren of zelfs groeien 
en we verwachten dat dit de komende tijd zal door-
zetten. Bij Gym zijn we daarbij ook sterk afhankelijk 
van het werven van meer trainers. Daarnaast zien we 
ook dat er weer meer evenementen georganiseerd 
kunnen worden. Dat alles versterkt een positiever 
beeld dan de afgelopen twee jaar. Aan de andere kant 
heeft Prins Hendrik ook een aantal ambities vastge-
legd in het meerjarenbeleid 2021-2025. Ledengroei is 
wat we komende jaren als vereniging nodig hebben, 
willen we deze ambities waar kunnen maken zonder 
de contributie fors te moeten verhogen. Daarom zul-
len we dit jaar ook scherper toezien op nakoming van 
de betalingen van contributie.
 
Het geheel overziende, is de vereniging financieel 
gezond en met voldoende solvabiliteit (vermogen) en 
liquiditeit (geld). Dat hebben we ook nodig om de 
naweeën van de coronacrisis op te vangen. De winst- 
en verliesrekening en de balans zijn op de volgende 
pagina’s te vinden.
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Winst- en verliesrekening

Resultaat 
2021

Begroting 
2021 

Resultaat 
2020

Resultaat 
2019

Resultaat 
2018

Resultaat 
2017 

Resultaat 
2016

Opbrengsten

Contributie 253.411 350.000 337.559 375.618 356.363 359.066 346.278

Gem. subsidie 31.814 30.500 31.344 30.881 30.425 33.337 27.297

Wedstrijden/evenementen 9.277 37.500 17.660 50.453 44.442 55.424 53.906

Clubhuis 20.125 40.000 16.225 60.230 52.367 53.621 51.907

Advertenties clubblad 0 0 0 425 3.425 2.236 1.368

Verhuur clubhuis 5.568 9.000 3.818 7.940 7.218 7.393 9.316

Sponsoring / Recl.borden 1.638 2.500 575 8.589 8.709 8.764 5.119

Grote clubaktie 6.869 4.500 6.651 6.341 8.456 5.171 5.497

Externe activiteiten 0 1.000 0 0 160 364 788

Rente 2.649 3.000 4.680 6.610 9.024 9.799 9.680

Diversen 53.870 7.500 25.745 7.559 5.863 6.104 10.242

385.221 485.500 444.257 554.646 526.452 541.279 521.398

Kosten

Trainingskosten 190.203 170.000 153.551 181.965 168.237 169.105 162.703

Overige kosten trainers 2.575 7.000 6.421 3.380 7.421 8.306 6.881

Verenigingsmanager 0 37.500

Verenigingsondersteuning 38.986 40.000 42.750 38.224 39.232 29.871 29.218

Huur accommodatie 28.116 32.000 31.680 31.680 30.007 28.812 28.812

Zaalhuur 16.892 51.000 35.118 51.865 52.724 46.543 46.372

Materialen 8.824 17.000 21.431 17.145 9.628 13.522 17.298

Afschrijving 0 0 0 5.142 477 0 881

Contributie bonden 46.585 53.000 46.439 49.630 53.100 50.859 45.729

Wedstrijden/evenementen 8.763 25.000 7.282 43.622 37.179 45.667 46.105

Topsportregeling 0 3.000 2.500 3.000 3.000 3.000 3.000

Externe activiteiten 0 500 0 0 160 45 450

Clubhuis kantine/bar 29.717 30.000 23.674 39.353 35.735 31.958 37.350

Clubhuis gebouw 18.753 25.000 36.987 31.762 39.783 34.181 33.952

Clubblad 0 2.000 0 2.812 6.732 10.569 11.829

Rentelasten 0 500 0 0 568 1.196 1.689

Diversen 25.318 22.500 39.613 21.500 25.298 32.927 29.764

Reservering corona -30.000 0 0 30.000

Afl. Obligatie / Reservering 0 0 0 15.000 15.000 15.000

384.732 516.000 447.447 551.080 524.281 521.561 517.033

Resultaat 489 -30.500 -3.190 3.566 2.171 19.718 4.365
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Balans per 31 december 2021
Activa Passiva

Clubhuis P.M Eigen vermogen 110.816

Inventaris P.M Resultaat 2020 490

Lening aan Stichting Accom. PH 154.000 Reserve overdracht onr. goed 120.000

Voorraad Kleding/ID Shoe 6.390 Overige reserves/voorzieningen 113.889

Vorderingen/Vooruitbetaald 27.285 Obligatie leden 4.500

Liquide middelen 453.635 Lening Gemeente 0

Crediteuren 291.615

Totaal 641.310 Totaal 641.310
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Op 1 januari 2022 is binnen Prins Hendrik (PH) een nieuw Atletiek en Loopsport Bestuur 
(ALB) aangetreden. Dit bestuur is verantwoordelijk voor alle beleidsmatige zaken die be-
trekking hebben op zowel de atletiek alsook de loopsport. In het bestuur zitten vertegen-
woordigers van alle atletiek- en loopsport commissies, die op hun beurt verantwoordelijk 

zijn voor alle operationele zaken.

Atletiek- en Loopsportbestuur

Even voorstellen

Zo vormt de Atletiek Commissie (AC) het eerste 
aanspreekpunt voor alle sporters binnen de afdeling 
atletiek. Op gelijke wijze is de Loopsport Commis-
sie (LSC) het eerste aanspreekpunt voor alle sporters 
binnen de de afdeling loopsport. Special Sports ver-
enigt en vertegenwoordigt alle sporters die onderdeel 
uitmaken van goepen als de race runners, running 
blind, van sjokken naar joggen, en niet-aangeboren 
hersenletsel. De portefeuillehouder Communicatie & 
PR coordineert alle communicatie binnen de atletiek 
en loopsport. En tenslotte de Wedstrijd en Evene-
menten Organisatie Commissie (WEOC) is verant-
woordelijk voor de organisatie van alle wedstrijden 
en evenementen binnen de afdelingen atletiek en 
loopsport.

Op de foto het nieuwe ALB. Helaas ontbreken Guus 
Durville en Hennij Oldenhave. 

Nieuwe samenstelling Atletiek en Loopsport Bestuur (ALB) per 1-1-2022

Voorzitter ALB & lid Algemeen Bestuur (AB) Stan Geertman

Secretaris ALB Astrid Kortbeek

Portefeuillehouder Special Sports & Vice-Voorzitter ALB Rob Janssen

Voorzitter Atletiek Commissie (AC) Rob Verheij

Secretaris Loopsport Commissie (LSC) Guus Durville

Portefeuillehouder Communicatie & PR Ton de Kort

Voorzitter Wedstrijd en Evenementen Organisatie Commissie (WEOC) Hennij Oldenhave
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Atletiek

Het was weer zo’n jaar
Wederom was corona de spelbreker. Competities die maar nét door mochten gaan, zonder 
publiek. Voor de pupillen waren er in de winter geen indoorwedstrijden vanwege corona. De 

oplossing in de zomer voor de Athletics Champs was om iedere vereniging op zijn eigen baan de 
wedstrijd af te laten werken en daarna de uitslagen met elkaar te delen. Geen besmettingsgevaar 
en toch gezamenlijk aan het sporten. De laatste twee wedstrijden gingen wél gezamenlijk door.

Later in het voorjaar kwamen er wat meer versoe-
pelingen en zijn we gelijk begonnen met een van 
de speerpunten van het jaar: Jeugdtrainers opleiden. 
Improviseren hoe we 13 trainers in een leslokaal 
konden krijgen en later ook nog eens praktijk konden 
doen op een veilige afstand. De indoorhal van de ver-
eniging gaf in eerste instantie de ruimte. Helaas moest 
de cursus echter uiteindelijk toch online afgerond 
worden.

Het accent van de opleiding lag op het pedagogisch 
en didactisch handelen tijdens het training geven. Met 
behulp van de herschreven leerlijnen voor de jeugdat-
letiek kunnen de trainers een training van nog hogere 
kwaliteit geven! In 2022 zijn we weer gestart met de 
BAT 2 opleiding en in het derde kwartaal staat er een 
vervolgcursus op de planning.

Prestaties
Tussen alle lockdowns en beperkingen door werd 
er in 2021 gewoon nog eens door allerlei atleten en 
atletes op hoog niveau gepresteerd. Een prachtig voor-

beeld daarvan vormden de prestaties van de mannen 
en vrouwen, begin juli bij het NK Teams op onze 
eigen baan in Vught. We strijden als vereniging al 
jaren met beide teams mee in de hoogste divisie van 
de atletiekcompetitie. Zowel de mannen als de vrou-
wen kwamen in 2021 met een relatief jonge ploeg 
aan de start. Daarmee wisten ze zich echter allebei 
glansrijk te handhaven. Wat heet: allebei de teams 
eindigden als derde van de acht ploegen en kwamen 
op het podium. Zou het thuisvoordeel daar een rol bij 
gespeeld hebben?

Waar er voor de junioren weinig wedstrijden waren, 
gingen veel ‘topsport-wedstrijden’ wél door. Daarbij 
kwamen onze topatleten regelmatig goed voor de 
dag. Zo mochten onder meer Pim van Bakel, Melissa 
Boekelman en Eva Bastmeijer in het indoorseizoen 
al meedoen aan limietwedstrijden, waardoor zij zich 
toch konden voorbereiden op hun NK. In de ver-
schillende corona periodes heeft vrijwel elke fana-
tieke wedstrijdatleet mogelijkheden gezocht om zo 
fit mogelijk te blijven ondanks de vele beperkingen 
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die ons werden opgelegd. Trainers hebben hierin een 
grote sturende rol gespeeld, op afstand wel te verstaan. 
Doordat trainers elkaar ondersteunden in program-
ma’s bleven zowel trainers als atleten scherp. 
 
Dat bracht  door heel het jaar heen weer een groot 
aantal titels en medailles naar leden van Prins Hen-
drik. Zo werd bij de NK indoor in Apeldoorn Fleur 
van der Linden prachtig Nederlands Kampioene 
polsstokhoogspringen. Melissa Boekelman pakte daar 
zilver bij het kogelstoten en Marije van Hunenstijn 
eindigde als derde op de 60 meter. Bij de NK out-
door in Breda ging de medailleoogst gewoon verder: 
Maureen Herremans werd Nederlands Kampioene 
hinkstapspringen, Cathelijn Peeters pakte de titel op 
de 400 meter horden en Lianne van Krieken werd 
tweede bij het verspringen.  Marije van Hunenstijn 
sleepte op de 100 meter eveneens zilver in de wacht. 
De junioren U18 en U20 werkten hun NK in sep-
tember in Amersfoort af. Daar won Emmy van den 
Berg (U20) de 1500 meter en pakte ze ook nog eens 
zilver op de 5000 meter. Joris Verhoeven tekende voor 
de derde plak. Hij werd derde bij het kogelslingeren 
jongens U18. 

Andere hoogtepunten
Los van al die prachtige NK-medailles waren er 
nog veel meer hoogtepunten. Absolute klapper was 
natuurlijk Kimberly Alkemade, die brons veroverde 
bij de Paralympische Spelen in Tokio, met een tijd 
van 26,80 op de 200 meter in de klasse T64. Deze 
topprestatie leverde haar méér dan verdiend de titel 
Sportvrouw van het Jaar 2021 op.

Niet minder dan drie clubgenoten kwamen uit in de 
Nederlandse ploeg op het EK voor landenteams in 
Roemenië: hinkstapspringster Maureen Herremans, 

400 hordenloopster Cathelijn Peeters en sprintster 
Marije van Hunenstijn, die deel uitmaakte van de 4 
x 100 meter estafetteploeg. Het moet gezegd worden: 
oranje staat deze dames óók goed. Die kleur droeg 
Pim van Bakel op het EK U23 in Estland. Daar liep 
hij als startloper in de 4 x 400 meterploeg. Die plaatste 
zich voor de finale, won deze ook maar werd later 
vanwege een duwfout van een andere Nederlandse 
loper gediskwalificeerd. Toch werd Pim voor zijn 
sterke seizoen verkozen tot Sportman van het Jaar 
2021. Ook Emmy van den Berg was in Estland van de 

partij. Zij viel in de hitte helaas 
uit op de 3000 meter. Emmy 
kreeg later in het jaar haar 
herkansing bij het EK cross in 
Dublin en eindigde daar zeer 
knap als elfde. Dat was ruim 
voldoende voor de titel Talent 
van het Jaar 2021.
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Loopsport

Gelukkig weer samen trainen
Voor de Loopsport begon het jaar 2021 zoals het ook zou eindigen: met coronamaatregelen 
waardoor normale trainingen geen doorgang konden vinden. Gelukkig bleek de lockdown die 
eind 2021 inging niet heel lang te duren en waren daarna de meeste beperkingen in het begin 
van 2022 betrekkelijk snel van de baan. Corona was echter in 2021 net als in 2020 een alles-

bepalende factor voor de Loopsport.

Lang konden er geen trainingen gegeven worden of 
slechts in kleine groepjes. Vanaf april werden de maat-
regelen geleidelijk versoepeld. Gelukkig betekenden 
de maatregelen niet dat er niets gebeurde, integendeel. 
Kleine groepjes lopers spraken zelf samen af, trainers 
bleven schema’s maken en introduceerden inschrijflijs-
ten, voor trainingen werden andere locaties gevonden 
en app-groepen werden ook een plek waar mensen 
elkaar vonden en trainers en lopers informatie deel-
den. Een populaire verzamelplek werd de trap bij de 
school aan de overkant van PH, met zicht op de baan, 
ook goed voor het ‘PH-gevoel’.

Onwennig
In het begin voelde het voor velen nog onwennig om 
weer samen te trainen, maar dat sleet gelukkig, zeker 
toen in juli de accommodatie van PH weer voor de 
meeste groepen het vertrekpunt van de trainingen 
werd. Toch was daarmee nog lang niet alles weer 
terug bij ‘normaal’. De opkomst is merkbaar lager, het 
niveau van sommige groepen lijkt door het ontbre-
ken van regelmaat in de trainingen teruggezakt en 
ook lijkt er sprake van meer blessure-uitval dan 'voor 
corona'. Met daarnaast behoorlijk wat mensen die ziek 
zijn geweest en daarvan moeten herstellen.
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Start-to-Move
Ondanks de coronabeperkingen werd in 2021 met 
succes toch twee keer de Start-to-Move-cursus 
gegeven. Dat gebeurde ook met veel creativiteit van 
de trainers, die nieuwe trainingsvarianten ontwik-
kelden en hun cursisten ook digitaal van informatie 
voorzagen. Op 11 december was weer de traditionele 
Krentenbroodloop, waar ongeveer 130 loopsportleden 
aan mee deden. De koffie met krentenbrood na afloop 
werd in de zon buiten bij vuurkorven geserveerd, in 
verband met de afstandsbeperkingen in het clubhuis. 
Wat vanwege corona weer niet door kon gaan was de 
Kangoeroeloop, maar net als in 2020 werd wel een 
alternatieve Kangoeroeloop georganiseerd, die op 
eigen gelegenheid kon worden gelopen.

Klankbordgroep
In de coronaperiode probeerde de Loopsportcom-
missie het contact met de loopgroepen en de trainers 
open te houden via een klankbordgroep, die een aan-
tal malen digitaal bij elkaar kwam. In 2021 vonden er 
wijzigingen plaats in de organisatie van de vereniging, 
dat gold ook voor de Loopsportcommissie, die de 
verantwoordelijkheid heeft voor de loopsporttrainin-

gen. De LSC onderhoudt de communicatie met lopers 
en trainers en draagt ook zorg voor werving, scholing 
van trainers etc. De nieuwe samenstelling is: Lidy 
van der Brugge, Tanja van Dun (vz.), Guus Durville 
(secr.), Eugene Gies, Marian de Haan en Loek van der 
Heijden. 

Trainers in gesprek
De drie geledingen van de Loopsport (hardlopen, 
nordic walking en wandelen) zijn in de Loopsport-
commissie vertegenwoordigd. In 2021 nam Greta 
Venema de functie van trainerscoördinator op zich. 
Op 18 december was er een trainersbijeenkomst in het 
clubhuis waar na een inspirerende presentatie trainers 
met elkaar en met de Loopsportcommissie in gesprek 
gingen over de manieren waarop we samen voor een 
goed aanbod van looptrainingen kunnen zorgen. Dit 
onderlinge contact en deze samenwerking is des te 
dringender omdat het aantal actieve (assistent-)trainers 
is teruggelopen. De LSC hoopt dat tij in 2022 te 
keren door nieuwe (assistent-)trainers op te leiden. 
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Gymnastiekbestuur 

Geen representatief jaar
We kunnen er niet omheen, en het lijkt gelukkig alweer ver achter ons te liggen, maar wat 

zijn we blij dat corona uit ons dagelijkse leven verdwenen is! Hoe anders was dat in 2021. We 
startten het jaar in lockdown en konden toen noodgedwongen alleen online lessen aanbieden. 

Daarmee hebben we onze leden weliswaar een aanbod kunnen doen, maar eerlijk gezegd 
word je daarvoor geen lid van Prins Hendrik. 

Ondanks de inzet van de trainers en andere vrijwil-
ligers en ondanks het toevoegen van stof en extra 
variatie, merkten we helaas een gestaag verval in de 
deelname. We waren dan ook blij dat er vanaf maart 
buiten getraind kon worden. Maar wederom heel 
eerlijk: ook daarvoor waren onze sporters geen lid 
geworden. Veel benodigde materialen kunnen immers 
niet naar buiten, om nog maar te zwijgen over de 
temperaturen en soms de regen.

Verzachten
Vooral omdat onze zaalkosten voor een groot deel 
wegvielen, hebben we dit grote gebrek aan kun-
nen binnensporten, wat kunnen ‘verzachten’ door 
tegemoet te komen in de contributie. Van verschil-
lende kanten hebben we kunnen constateren dat 
dit gewaardeerd werd. Dat heeft alleen niet kun-
nen voorkomen dat ons ledenaantal fors omlaag 
is gegaan: van circa 500 eind 2020 naar ongeveer 
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400 eind 2021. Behalve corona zijn hier-
voor ook andere oorzaken, waarvan de 
voornaamste het vinden en behouden van 
trainers is.

In 2020 hebben we noodgedwongen moe-
ten stoppen met de Dames Fit groepen, in 
2021 zo ook met acrogym en spaceturnen. 
Het populaire freerunnen hebben we om 
dezelfde reden niet kunnen uitbreiden. De 
corona- en niet-corona gerelateerde oorza-
ken zijn ongeveer 50/50 verdeeld.

Goed nieuws
Maar er is ook goed nieuws! Allereerst 
is er in 2021 een mooie samenwerking 
gestart met Move Vught. Twee keer heb-
ben ruim 30 kleuters een kwartaal lang bij 
ons gesport. Deze getallen zitten niet in de 
ledenaantallen, en kunnen daar eventueel 
dus bovenop geteld worden. Juist omdat 
het hier een van de jongste leeftijdsgroepen 
betreft, vinden we dit heel mooi. Ook is 
2021 het jaar waarin bij de afdeling gym-
nastiek Club Assistent is geïntroduceerd 
als vervanger voor Digimembers. Het was 
even wennen, met name voor de ledenad-
ministratie, maar alles beschouwd is dit een 
succes.

Grensoverschrijdend gedrag
Zeker tegen het licht van de aanhoudende 
commotie omtrent grensoverschrijdend 
gedrag, kan het rapport van Verinorm (in 
opdracht van de KNGU) over grensover-
schrijdend gedrag in de turnsport niet ont-
breken in deze terugblik. Als afdeling gym-
nastiek hebben we dit op de voet gevolgd 
en de aanbevelingen ter harte genomen. Terugkijkend 
kunnen we stellen dat we een van de eerste verenigin-
gen waren, die het beleid en de maatregelen hierom-
trent concreet uitgebreid en zelfs verbeterd hebben.

Wedstrijden
Last but not least is er eind 2021 ook weer een aantal 
wedstrijden geturnd en hebben we mooie resulta-
ten behaald, zowel individueel als met de dames- en 
herenteams.

Omdat we niet bepaald konden spreken van een 
representatief jaar, hebben we er bewust voor gekozen 
de nulmeting van ons ledentevredenheidsonderzoek 
door te schuiven naar begin 2022. Inmiddels is dit 
ook uitgevoerd. Zonder hier in details te treden zijn 
zowel de respons als de cijfers heel mooi!
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Hardlopen zit in ons bloed. 

We kennen het plezier, de verslaving, de 
vermoeidheid, de spierpijn, de emotie en de 
voldoening. Daarom nemen we ook alleen 
genoegen met de beste producten. Want alleen 
dan kun je het beste uit jezelf halen. En alleen dan 
kunnen we jou zo goed mogelijk van dienst zijn 
met spikes, trainings- en wedstrijdschoenen en 
de leukste en beste hardloopkleding en 
accessoires.

Als clublid ontvang je 10% kassakorting 
op schoenen, kleding en veel 
accessoires.

DOOR RUNNERS VOOR 
RUNNERS

Run2Day Den Bosch

Van Berckelstraat 2

5211 PH ‘s-Hertogenbosch

DENBOSCH.RUN2DAY.NL
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Special Sports

Een begrip geworden
Special Sports is een begrip geworden binnen Prins Hendrik. Met ingang van (eind) 2021 is een 
coördinator Special Sports binnen de Atletiek- en Loopsportafdeling actief, die zich bezighoudt 

met (de coördinatie van) de onderstaande groepen en initiatieven. 

In 2016 is Prins Hendrik begonnen met een groep 
voor kinderen met een beperking. Deze groep is 
inmiddels gegroeid tot 25 kinderen en enkele vol-
wassenen. Er kan door de jeugd driemaal per week 
getraind worden. Met ervaren trainers, begeleiders en 
stagiaires is ook in 2021 enthousiast getraind. De lock-
downperiode heeft maar beperkt effect gehad op de 
groep, omdat ze als jonge sporters onder voorwaarden 
door konden trainen. Meedoen aan wedstrijden bleef 
voor de meesten beperkt tot de clubkampioenschap-
pen, maar de deelname aan de Eindhovense Marathon 
was een feest! Door een grote groep is meegedaan aan 
het onderdeel “Your Marathon Challenge” waarbij de 
laatste kilometer van de echte marathon van Eindho-
ven met de framerunner of lopend afgelegd werd. 
 
Van Sjokken naar 
Joggen
Een heel andere groep 
is de groep “Van Sjok-
ken naar Joggen”. Onder 
leiding van Bieneke Jansen 
wordt enkele malen per 
week getraind door een 
grote groep volwassenen. 
De lockdownperiode is 
doorgekomen door (in de 
tijd na elkaar) in groepjes 
met de toegestane grootte 
te sporten. Dat werd door 
de deelnemers erg op prijs 
gesteld. Inmiddels kan er 
weer op de gebruikelijke 
manier gesport worden. 
 

Running Blind
Een relatief nieuwe groep binnen de vereniging is 
Running Blind. Vanaf het begin van 2021 is deze 
groep lid van Prins Hendrik. Deelnemers met een 
visuele beperking wordt de mogelijkheid geboden om 
met een buddy te wandelen of aan loopsport te doen. 
De lockdownperiode bleek lastig omdat het er letter-
lijk nauw contact is tussen sporter en buddy, namelijk 
via een touwtje. Daar bleken creatieve oplossingen 
voor te zijn. Ook deze groep kan inmiddels weer 
normaal trainen.  
 
Sport en Zorg
Een groot deel van de Nederlandse bevolking heeft 
een chronische aandoening. Een deel ervan heeft baat 
bij actieve beweging. Zulke activiteiten kunnen net 

zo verantwoord, gezelliger 
en minder kostbaar dan in 
de zorgomgeving door een 
sportvereniging worden 
uitgevoerd. Prins Hen-
drik heeft, in beginsel, de 
mogelijkheden om activi-
teiten voor deze gevarieer-
de doelgroep te ontwikke-
len. De samenwerking met 
het Jeroen Bosch Zieken-
huis is daar een voorbeeld 
van. In 2021 is een pilot 
uitgevoerd voor personen 
die een intensieve behan-
deling ondergaan. Dat 
wordt in 2022 en daarna 
verder ontwikkeld. 
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Ook voor de vertrouwenscontactpersonen (Alexandra Mannaerts en Ad van Esch) en de 
mediator (Marianne Piso) is 2021 een bijzonder jaar geweest. Er zijn geen informatie- of 
voorlichtingsbijeenkomsten georganiseerd in het kader van het ‘Veilig Sportklimaat’ en 

ook de geplande kennismaking met de Turnafdeling is niet tot stand gekomen. De beperkte 
mogelijkheden om bijeen te komen met een grotere groep en de sluiting van het clubhuis 

zijn hier mede de oorzaak van.

Gelukkig geeft de website voldoende informatie over 
de bereikbaarheid van de VCP-ers en de mediator. En 
ook wanneer er een verzoek om hulp komt via info@
ph worden genoemde functionarissen snel ingescha-
keld. Hierdoor hebben de functionarissen hun werk 
gewoon kunnen doen en hebben zij in het afgelopen 
jaar enkele gesprekken gevoerd. Zowel de afdeling 
atletiek en loopsport als de afdeling gymnastiek was bij 
deze gevoerde gesprekken betrokken. In geen van de 
gevallen is een externe verwijzing aan de orde geweest.

VOG
In het kader van het enigszins gewijzigde beleid inza-
ke de VOG is Marianne, als vertegenwoordiger van 
de groep, in gesprek geweest met Rien van Haperen 
(kwartiermaker verenigingsmanager) en vertegen-
woordigers van de afdeling Loopsport en Gymnastiek. 
De adviezen van de functionarissen zijn meegenomen 
in het bestuursbesluit.

Plannen voor 2022

-Voorjaar/ zomer 2022: Het organiseren van een 
middag/avond voor jeugdtrainers, afdeling Gymnas-
tiek in het kader van “Veilig Sportklimaat”.
-Najaar 2022: Het organiseren van een middag/
avond voor de trainers van de afdeling “Loopsport” In 
het kader van nascholing looptrainers.
Datum en inhoud nog niet vastgelegd.
-Zoeken naar een VCP-er met affiniteit voor de gym-
nastiekafdeling.
De vertrouwenscontactpersonen en mediator zijn van-
af dit kalenderjaar alleen bereikbaar via de mail, zoals 
aangegeven op de website.

Namens groep VCP/mediator,
Marianne Piso

Vertrouwenscontactpersonen/mediator

Werk gewoon kunnen doen

25 jaar ETAM
 
ETAM staat voor Elektronisch Tijd en Afstand Meten. Deze activiteit bestaat al 25 jaar binnen 
Prins Hendrik en is de opvolger van de beroemde trap met juryleden en de juryleden die met 
een erg lang lint afstanden meten die geworpen worden.
Prins Hendrik bezit kostbare apparatuur waarmee tijden tot op een duizendste van een seconde 
nauwkeurig gemeten kunnen worden. Naast de precieze tijd wordt ook de mee- of tegenwind 
gemeten en wordt vastgesteld of een loper te vroeg gestart is, allemaal binnen een fractie van een 
seconde. Ten slotte wordt een finishfoto gemaakt als bewijs. De tijden worden op een scorebord 
getoond en via internet naar het secretariaat en openbare website gestuurd, zodat iedereen ze direct kan zien. Voor 
lange afstanden welke niet op de baan gelopen wordt beschikken we over chipregistratieapparatuur, waarmee tijden 
ook automatisch gemeten kunnen worden. De ET-groep staat onder leiding van Alfons Goossens.

EDM
Ook het meten van geworpen of gesprongen afstanden of zelfs de hoogte van de polsstoklat wordt door de 
EDM-bedieners vastgesteld. Met een nauwkeurigheid van een centimeter wordt een afstand van 50 meter geme-
ten en bij kogelstoten is de nauwkeurigheid enkele millimeters. Elektronisch meten is veel nauwkeuriger dan een 
meetlint, sneller en veiliger. De EDM-groep staat onder leiding van Harry Schulting. Prins Hendrik heeft met deze 
mensen en middelen een luxe in huis die veel andere atletiekverenigingen ontberen. 
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In de najaarsvergadering 2021 van Prins Hendrik is het Algemeen Reglement vastgesteld. Hierin 
zijn de taken van de clubhuiscommissie vastgelegd. Een van de belangrijkste taken van de Club-

huiscommissie is om er voor te zorgen, dat het clubhuis de gezellige huiskamer van de vereniging 
is en blijft. Het afgelopen jaar hebben we met diverse leden van de vereniging bijeenkomsten be-
legd om hiervoor nieuwe ideeën op te doen. De samenwerking met de Stichting Accommodatie 
Prins Hendrik en de klusploeg onder leiding van Tonnie Dirks was weer bijzonder constructief.

Dit gaat resulteren in een voorstel, dat we aan het 
Algemeen Bestuur zullen voorleggen om voor de 
financiering hiervan toestemming te krijgen.

Wat is er verder nog gebeurd in het afgelopen jaar? 
Uiteraard waren er nog steeds coronamaatregelen, 
waardoor het clubhuis af en toe open mocht en ook 
weer dicht moest. In februari hadden we te maken 
met een gesprongen waterleiding, waardoor een deel 
van het clubhuis waterschade heeft opgelopen. Geluk-
kig viel dit achteraf behoorlijk mee. 

We hebben wisselingen gehad in de clubhuiscommis-
sie: Lindy Wirken, Joke Serraris en Janneke Schreuder 
hebben de commissie verlaten. Dit betekent, dat we 
druk bezig zijn met het zoeken naar nieuwe leden. 
Truus en Dirk hebben de beheerdersovereenkomst 
met het Algemeen Bestuur voor 2 jaar verlengd.

We hebben gelukkig nog wel wat evenementen 
gehad, waar we met een goed gevoel op terug kijken: 
de clubkampioenschappen in september en de Kren-
tenbroodloop in december. Ook is er in december 
het nodige gedaan aan de kerstsfeer in het clubhuis. 
Onder de bezielende leiding van Veroniek Wetzer 
zijn door een aantal wandelaars kerstvaasjes gemaakt 
en hebben de kinderen van Partou gezorgd voor het 
versieren van de kerstboom.

We hopen, dat het jaarverslag 2022 weer bol zal staan 
van de vele activiteiten in het Clubhuis!

Truus en Dirk Gehrels-Kolthof, Marian de Haan

Clubhuiscommissie

De gezellige huiskamer
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Het zal wellicht niet verbazen dat 2021 met de aanhoudende covid perikelen een heel rustig jaar 
is geweest voor de medische commissie. Daar waar wij sommige jaren in de zomer veelvuldig 
aanwezig zijn voor EHBO-assistentie waren de wedstrijden nu nog op één hand te tellen en 
veelal onderlinge wedstrijden. Helaas kon nog altijd niet of nauwelijks grotere wedstrijden of 

evenementen georganiseerd worden.

Wel werden trainingen binnen Prins Hendrik weer 
opgestart en helaas komen dan ook blessures zo nu 
en dan om de hoek kijken. Hardlopen blijft een ‘high 
impact’ sport, waarbij blessures op de loer liggen. 
Daarnaast zit een enkel verzwikking in het bos, op 
de baan of in de turnhal in een klein hoekje. Lange 
tijd konden wij nog geen sportspreekuur organiseren. 
Evenals in 2020 heeft Janine geprobeerd deze mensen 
toch te voorzien van advies in de fysiotherapiepraktijk 
Kortbeek. De laatste maanden zijn de sportspreek-
uren op de donderdagavond om 21:00 weer opgestart. 
Via de mail medischevraag@ph.nl kunnen leden van 
Prins Hendrik zich melden. Wij proberen dan zo goed 
mogelijk te beoordelen naar welke (para)medici deze 
sporter verwezen moet worden en/of voorzien van 
enkele adviezen of oefeningen.
 
WEL kunnen wij een nieuw lid van onze commissie 
melden. Henny van Broekhoven is ons sinds maart 
2021 komen versterken. Henny is geen onbekende 
voor de vereniging waar zij als een zeer actief lid 
te boek staat. Zij trainde lange tijd zelf bij PH, was 
jarenlang jeugdtrainster en liep al vrijwel op elke 

wedstrijd als vrijwilliger rond op de baan bij PH. Een 
oplettend sporter of lid heeft haar in de voorbije jaren 
(zelfs voor covid) al meermaals in het groene hesje 
gezien met EHBO op de rug. Wij zijn zeer blij met de 
aansluiting van Henny bij onze commissie, met haar 
EHBO-kennis en kunde.
 
De scholingsprogramma’s die wij jaarlijks vanuit de 
medische hoek op poten zetten hebben in 2021 ook 
nog geen doorgang kunnen vinden. De jaarlijkse 
reanimatiecursus hoopten wij in aangepaste vorm 
begin 2022 weer uit te gaan voeren (maar daar blies 
een staartje van covid roet in het eten). Een cursusdag 
voor de jeugdtrainers is volledig uitgewerkt en had zo 
uitgerold kunnen worden maar is ook weer in 2021 
niet mogelijk gebleken. Het wordt in 2022 een prakti-
sche ochtend met tips op het gebied van veel voorko-
mende EHBSO-voorvalletjes (praktisch + informatief 
middels een formulier en uitleg over een app).
 
Hopelijk wordt 2022 voor de sporters EN de medi-
sche commissie van Prins Hendrik weer een actief en 
sportief jaar.

Medische Commissie

Een heel rustig jaar
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Documentatie Archief Centrum

De draad opgepakt
Zodra het clubhuis met tussenpozen weer wat verruiming in de openingstijden kreeg, konden 

wij met diezelfde tussenpozen, weer de draad oppakken. Veel garen hebben wij hierbij nog 
niet kunnen spinnen. De digitalisering van ons papieren archief stagneerde door de beperken-
de maatregelen van de coronapandemie. Ook de bezoeken aan en contacten met het BHIC 

(Brabants Historisch Informatie Centrum) zijn dit jaar opgeschort.

Dit alles neemt niet weg, dat we door het jaar heen 
op vragen om informatie over foto’s of gebeurtenis-
sen vanuit huis digitaal hebben kunnen antwoorden. 
Het DAC bewijst ook zo een nuttige vraagbaak te 
zijn voor zowel onze leden als voor externe contac-
ten. Wij beleven er plezier aan dat op deze manier 
het archief van onze vereniging een levend bestaan 
leidt. Sinds de oprichting in 1908 herbergt dat archief 
inmiddels 113 jaar aan sportgeschiedenis. Voor het 
BHIC vormen wij dan ook een welkome bron van 
Brabantse sportgeschiedenis. Inmiddels zijn vijf unie-
ke ‘oude foto’s’ uit het archief van Prins Hendrik op 
termijn te zien op www.bhic.nl.

In 2022 gaan we als de pandemie niet opnieuw 
toeslaat doorpakken met het digitaliseren van het 
‘papieren archief ’,  het uitbouwen van de vruchtbare 

samenwerking met het BHIC en het beheer van de 
vitrine in het clubhuis. Wij zijn daar in principe elke 
donderdagochtend aanwezig voor het gebruikelijke 
en niet aflatend documenteren en archiveren. Daarbij 
zijn belangstellenden van harte welkom om eens een 
inkijkje te krijgen in de rijke geschiedenis van onze 
vereniging.  
 
De werkgroep, Maarten de Haas, Marianne Piso, 
Joke Serraris
M.m.v. Kees Heesbeen (onderhoud vitrine)
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De accommodatie is tijdens de ‘lockdown’ intensief onderhouden. Daarbij zijn vooral 
noodzakelijke dingen als eerste opgepakt. Daarnaast was er nu tijd voor een aantal zaken, 
dat anders zou zijn blijven liggen. Zijn er onder andere maatregelen genomen tegen van-
dalisme. De hekken zijn weer in volle glorie hersteld en er wordt ook scherper toezicht 
gehouden, door de dag heen. De samenwerking met de Stichting Accommodatie Prins 

Hendrik en de klusploeg onder leiding van Tonnie Dirks was weer bijzonder constructief.

De indoorhal kreeg in de eerste weken van het jaar te 
kampen met lekkages en opkomend grondwater langs 
de muren. Dat betekende heel wat uurtjes dweilen en 
rijden met de sponswagen. Het overtollige water werd 
geleegd in de indoor-zandbak, waardoor die water 
genoeg had. Daarbij bleef het echter niet, qua onder-
houd. Zo is het grasveld/middenterrein zeker om de 
twee weken gemaaid en op gegeven moment zelfs 
opnieuw ingezaaid. Met al het water dat erop is blij-
ven komen, ligt er als resultaat weer een sterk en mooi 
grond veld.

Kleedkamers
De douches hebben we iedere week twee keer door 
laten lopen, zodat er geen legionella-achtige toestan-
den zouden plaatsvinden. Daar is wekelijks controle 
op geweest. In de bovenste heren-kleedkamer waren 
tegels losgeraakt. Deze zijn weer gemaakt. Ook zijn 
we de kleedkamers wekelijks blijven poetsen, waar-
door we dus weer superschoon konden beginnen. In 
elke kleedkamer zijn zeeppompjes opgehangen. De 
tegelpaden buitenom de baan zijn gereinigd met de 
hogedrukspuit en het onkruid is hier verwijderd. Bij 
de tegelpaden naast de verspringaanlopen was wat 
scheefgroei ontstaan. Tonnie heeft dit allemaal weer 
netjes vlak gemaakt.

Het kunstgras is opgeborsteld en het vuil is er tussen-
uit gezogen. Tevens ook hier met de hogedrukspuit 
overheen gegaan om het mos tegen te gaan. Ook de 
aanloopbanen zijn opgeborsteld en gezogen. Bij de 
zandbakken zijn de roosters rondom leeggehaald en 
schoongemaakt. Ook is al het zand in alle bakken 
omgespit, waardoor het los blijft. Op het terras zijn de 
picknicktafels opgeschuurd, vlak gemaakt en van een 
kleurtje voorzien. Alfonso heeft tijdens de lockdown 
zeker 1x per week de krachtruimte gepoetst.

Hoogspringmat
De oude hoogspringmat was op en niet meer te gebrui-
ken. Via een bericht op Facebook kwamen we op 
een nieuwe mat, die in Soest kon worden opgehaald. 
Daarvoor moest de oude vlonder, waar de mat opligt, 
een meter verbreed worden. Over de mat ligt nu een 
afdekzeil, waarvoor Tonnie elastiekjes aan de houten 
balken heeft gemaakt. Daar maken de trainers het zeil 
weer aan vast, wanneer ze klaar zijn met trainen. Aan 
de achterkant van de mat is het afdekzeil bevestigd met 
koperdraad, waarvan het de bedoeling is dat dat blijft 
zitten.

Accommodatie

Intensief onderhoud
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Behalve in 2020 legden ook dit jaar de coronamaatregelen ons veel beperkingen op. 
Tot onze spijt konden van onze terugkerende vaste bijeenkomsten, de nieuwjaarsre-

ceptie en de gewaardeerde bijeenkomst voor de Vrienden tegelijk met de HSG (Harry 
Schulting Games) op 13 mei om die redenen niet plaatsvinden.

Eindelijk konden onze Vrienden elkaar na bijna 2 jaar 
op zondag 10 oktober weer in levende lijve ontmoe-
ten tijdens de traditionele najaarsbijeenkomst. De zeer 
geanimeerde bijeenkomst werd ingeleid door Rob 
Janssen, met een inspirerende toelichting op de groei 
van ‘special sports’ binnen de vereniging. Vervolgens 
toog het gezelschap naar buiten, waar in aanwezigheid 
van de Vrienden met een acrobatische demonstratie 
van enkele gymnasten, het Free Run Park officieel in 
gebruik werd genomen. Wij hebben veel waardering 
voor de buitengewone zelfwerkzaamheid en creativi-
teit van de bouwers. 

Het Free Run Park is een fraaie uitbreiding van de 
buitenaccommodatie maar meer nog een waardevolle 
aanwinst voor de vereniging met het oog op de sym-
biose van de afdelingen gymnastiek en atletiek. De 
Stichting Vrienden heeft met een donatie van
€ 2.500,- bijgedragen aan de totstandkoming. 

Jubilarissen
Zoals gebruikelijk, hebben wij door het jaar heen de 
banden met de Vrienden onderhouden met brieven 
en gepast aandacht geschonken aan onze Vrienden 
die lief en leed ten deel vielen. En zoals gebruikelijk 
lag voor alle Vrienden de traditionele nieuwjaarskaart 
weer op de deurmat. Ieder jaar zijn er ook enkele 
Vrienden die het betreffende jubileumspeldje krij-

gen uitgereikt. Dit 
jaar onze Vrienden, 
respectievelijk voor 
50 jaar lidmaatschap 
vereniging: Berry 
Debrauwer en Ruud 
Postma; voor 40 jaar: 
John de Noorlan-
der, Frans Louwhoff 
en Eric Beaart; voor 25 jaar: Jos Verhagen en Hein 
Deenik. 

Iza Elderson is in het voorjaar van 2021 op eigen 
verzoek teruggetreden uit het bestuur. In 2004 was 
zij een van de initiatiefnemers tot oprichting van de 
Stichting Vrienden en heeft ze vanaf het eerste uur 
deel uitgemaakt van het bestuur. Wij respecteren haar 
besluit en danken haar hierbij nogmaals voor haar 
betrokkenheid bij en al haar inzet voor onze Stich-
ting. Het bestuur kwam fysiek twee maal bijeen, op 
3 juli en op 21 september. De gezamenlijke contacten 
verliepen voorts veelal via de mail of whatsapp. 

Wij gaan er van uit dat in 2022 onze Stichting met al 
haar Vrienden onbelemmerd al haar activiteiten weer 
kan hervatten en de Vriendenschare zich verder zal 
uitbreiden.

Stichting Vrienden van Prins Hendrik

Een waardevolle aanwinst
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Bijlagen

Lijst van ereleden en leden van verdienste per 31 december 2021

Erevoorzitters Prins Hendrik

• Ernest Grips †
• Dorus van Eijk †
• Wim Faes †
• Rob Janssen
• Rien van Haperen

Ereleden De Adelaar

• An Aarts † • Jan van Poorten

• Ton Tak † • An de Bever-Theuns †
• Arnold Verbeek • Arnold Peijnenburg
• Riky Dankers • John te Brake

Ereleden Prins Hendrik

• W. Nijsten † • Klaas Jansen †
• C. Spierings † • Jan Schulting †
• A.J. Tervoort † • Gerard van Vessem †
• F. van Amelsfoort † • Wim van Esch sr. †
• W. van Lamoen † • Frans van Run †
• J.C. Kroese † • Jan van Geene † 

• J.W. Offermans † • Maarten de Haas

• W.J. van Laarschot † • Harry Schulting

• Toon Spoor † • Ton van Geene

• Willem Boeren † • Harry Verkoeijen †
• Tum van den Aker † • Bert Huizinga

• Harrie van Vessem † • Joke Serraris-Verboord

• Ruud Schippers † • Ad Mulders †
• Jac Schotte † • Berry Debrauwer

• Martien Boers • Jos van Limpt

• Piet Kleyne † • André de Jong

• Tony Velthuis-Van Beers † • Cecile Witteveen

• Wim Govers † • Theo Grob †
• Corrie Kroes-De Laat † • Ans van Brunschot

• Tiny Louwhoff-Bergman • Frans Kortbeek †
• Gerard van Vessem † • Tonnie Dirks

• Henk Vermeulen † • Erik Cadée

• Cor van Esch-Bouwens † • Rob Pietjouw

• Ruurd Verdam
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Leden van Verdienste Prins Hendrik

• Gerard Jansen † • Joost Rabou

• G. Vorstenbosch † • Thomas Kortbeek

• Grard de Kort † • Jolanda Janssen

• Leo van den Broek • Hennie van Broekhoven-van Vessem
• Frans van der Steen • Myriam Heesbeen-Glandorff
• Theo Beks • Agnes de Jager-Cronenberg

• Wim Bouwens † • Hans van Tulder

• Henk Megens • Jeroen van Tulder
• Door Bekkers-Bouwens • Hetty Joos
• Freek Jansen • Henriëtte Hoevenaars

• Nel Bouwens † • Ton Hoevenaars

• Frans van Dun • Fien Meyvaart

• Toon Ruys † • Ton de Kort

• Leni Ronde • Marian Vermeulen
• Wim Duijnisveld • Gerard Kitslaar
• Diny van den Akker • Melissa Boekelman
• Hans Jansen • Robbert-Jan Jansen
• Piet van Erp • Jan Kloppenburg †
• Liesbeth Witteveen † • Lenny Kloppenburg

• Kees Heesbeen • Marian Boers
• Monique de Wilt • Elsa van Rooij
• Nel Wassenberg-Hendriks • Iza Elderson
• Agnes van Geijn • Jeroen de Wilt
• Carolien Wellen • Alfons Goossens
• Jeroen Bronwasser • Michiel Otten
• Robbert van den Akker • Kees van Giessen
• Marijke de Wilt • Mike Wiersema
• Janine Kortbeek • Valentine Kortbeek
• Piet van de Werdt • Geraldine Doggen
• Thea Goossens-de Jong • Marian de Haan
• Susan Vorstenbosch • Jan Dankers
• Jan Wouters • Geert van den Brand
• Bas van Nieuwland • Tine van Esch - Jansen
• Ger Heesbeen • Janneke Schreuder
• Hennij Oldenhave
• Truus Gehrels
• Mary van den Brand

Leden van Verdienste De Adelaar

• Cor Oerlemans
• Twan van der Pol
• Marie-Louise Jansen
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